
Oświadczenie złożone 

przez senatora Jarosława Obremskiego 
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Oświadczenie skierowane do ministra zdrowia Łukasza Szumowskiego 

Szanowny Panie Ministrze! 

Niewątpliwie znane jest Panu Centrum Cyklotronowe Bronowice w Krakowie. Ta niezwykle ważna pla-

cówka jest jednym z raptem 7 ośrodków tego typu w Europie oferujących nowoczesną metodę walki z choro-

bami nowotworowymi. Potencjał ośrodka pozwala na niesienie pomocy setkom pacjentów w skali roku, jed-

nakże dane wskazują, iż z pomocy korzysta raptem ułamek możliwych do leczenia potrzebujących. Jest to w 

ogromnej mierze wina ograniczeń nałożonych na centrum – wolno tam leczyć jedynie kilka typów nowotwo-

rów. Z powodu wymagających przepisów z zakresu pediatrii mocno ograniczone są także możliwości lecze-

nia dzieci – w ubiegłym roku z tamtejszej terapii skorzystało zaledwie jedno dziecko. Samo otwarcie ośrodka 

kosztowało Skarb Państwa 300 milionów zł. Jego utrzymanie to kolejne miliony, jawiące się niemal jako 

zmarnowane w obliczu nieefektywności oraz ograniczania centrum w krakowskich Bronowicach. 

W związku z tak niepokojącymi informacjami oraz wymuszonym przez obecne przepisy ograniczeniem 

możliwości placówki zwracam się z pytaniem: czy Ministerstwo Zdrowia podejmie odpowiednie kroki mają-

ce na celu poprawę wydajności tego niezwykle drogiego oraz potrzebnego przedsięwzięcia? 

Pozostaję z wyrazami szacunku 

Jarosław Obremski 
 


